
Zaaknummer: 11729-2019  

Documentnummer: 11729-2019:129547 

 

Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 16 mei 2019 in 

het gemeentehuis. 

 

 

Aanwezig: 

 F.L.J. van der Meijden    , voorzitter  

R.A.G. van den Berkmortel    , lid  

H.M.M. van Bree     , lid  

A.M. Brouwers     , lid  

J.J.M. Brouwers     , lid  

A.A.H.G. de Groot     , lid  

J.P.H. Gruijters     , lid  

J.B.J.A.M. Hendriks     , lid  

M.J.T. van der Heijden     , lid  

V.T.J.A. van Schaijk     , lid  

B.M. Straatman     , lid  

J.H. Strijbosch     , lid  

M.H.A. Tijssen     , lid  

N.A.J.M. Verhoeven-Otten     , lid  

J.C.M. Verschuren     , lid  

A.G. M. van de Wijdeven     , lid  

F.P.A.C. van Zeeland     , lid  

M.L.M. van Heijnsbergen     , griffier  

J.H.C.M. Briels     , wethouder  

G.T. Buter     , wethouder  

A.J.L. Meulensteen     , wethouder  

M.C. Slaets-Sonneveldt     , wethouder  

M.A.H. van der Zanden-Swinkels     , wethouder  

M.J.M. Meertens     , secretaris  

 

Afwezig:  

H.M.F.C. van Delden-Sanders    , lid  

A.J.M. van de Ven-Vogels     , lid  

 

 

 

1.  Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 

Op voorstel van de voorzitter worden de deuren gesloten en besluit de raad om verder te 

vergaderen in de beslotenheid.  

 

Na een korte schorsing wordt de vergadering heropend en gaat de vergadering in de 

openbaarheid verder.  

Mevrouw Verhoeven wordt aangewezen om in geval van stemming als eerste haar stem uit te 

brengen. 
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2. Vaststelling agenda. 

De heer Van Bree geeft aan dat de fractie van De Werkgroep gebruik wenst te maken van de 

mogelijkheid om nadere vragen te stellen over de beantwoording van de schriftelijke vragen ex 

art. 37 RvO over woonplekken en zorg voor dementerenden.  

Wethouder Buter deelt mee dat het college het voorstel over de voortgang aanpassing 

Ontmoetingscentrum vanwege verhuizing harmonie Oefening & Uitspanning terugtrekt. Er is een 

onderzoek gestart naar de invulling van de locatie van ’t Anker. Daarbij wordt ook gekeken naar 

de mogelijkheid om het gebouw te renoveren. Omdat dit wat meer tijd vergt heeft het college 

besloten om het voorstel terug te trekken en na de zomervakantie, als het onderzoek is 

afgerond, te komen met een uitgewerkt voorstel. 

Raadsbreed wordt dit als een wijs besluit gezien.  

De heer Verschuren merkt nog wel op dat het belangrijk is om opnieuw met alle betrokken 

partijen in overleg te gaan omdat alle neuzen nog niet dezelfde kant op staan. 

 

3. Voorstel tot onderzoek van een geloofsbrief, toelating en beëdiging van een 

nieuw benoemd lid van de gemeenteraad. 

De voorzitter, in zijn hoedanigheid van voorzitter van het centraal stembureau, heeft naar 

aanleiding van het ingediende ontslag door mevrouw Van de Ven-Vogels vastgesteld dat er een 

vacature is ontstaan in de gemeenteraad. Hij heeft op 16 april 2019, op basis van de 

verkiezingsuitslag van 21 maart 2018, een nieuw lid van de raad benoemd in de persoon van de 

heer A.P.H. van der Aa uit Lieshout. 

Op grond van artikel 4 van het Reglement van orde voor de raad stelt de voorzitter vervolgens 

een commissie geloofsbrieven in, bestaande uit de raadsleden R. Verschuren, N. Verhoeven en 

T. Brouwers, en roept hen op om de geloofsbrieven van het kandidaat raadslid te onderzoeken. 

Hij schorst vervolgens de vergadering.  

 

De voorzitter heropent de vergadering en geeft het woord aan mevrouw Verhoeven om verslag 

uit te brengen over het uitgevoerde onderzoek. 

Mevrouw Verhoeven meldt dat de commissie heeft geconstateerd: 

dat het genoemde kandidaat raadslid aan alle eisen van de Gemeentewet voldoet, 

en adviseert de raad om de heer A.P.H. van der Aa uit Lieshout als raadslid van de gemeente 

Laarbeek toe te laten. 

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming tot toelating van de heer A.P.H. van der 

Aa tot de gemeenteraad van Laarbeek.  

De voorzitter roept de heer Van der Aa vervolgens naar voren voor het afleggen van de eed.  

De heer Van der Aa legt de eed af en neemt zijn plaats in, in de gemeenteraad.  

De voorzitter schorst de vergadering voor enkele minuten en biedt de gelegenheid tot het 

overbrengen van felicitaties. 

 

4. Vragenhalfuurtje. 

De heer Van der Aa verwijst naar een artikel in de MooiLaarbeekkrant van 25 april jongstleden 

over de overlast die bewoners van de Kapelstraat ervaren als gevolg van sluip- en vrachtverkeer 
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door hun straat. Hij vraagt het college wat de ontwikkelingen zijn in deze aangezien in het 

artikel gesproken wordt dat er binnen twee weken al maatregelen zouden worden genomen.     

Wethouder Van der Zanden geeft aan dat het artikel op initiatief van de bewonersgroep 

Kapelstraat in de krant is gezet. Het college onderzoekt de mogelijkheden om de 

verkeersoverlast te verminderen. Voor het realiseren van een goed alternatief is echter de 

medewerking van Rijkswaterstaat nodig en dat vraagt tijd. Er is nog geen sprake van 

overeenstemming. Op maandag 20 mei vindt er in het gemeentehuis een bijeenkomst plaats 

met een groot aantal betrokkenen om begrip te kweken naar elkaar. Het ZLTO is hier ook voor 

uitgenodigd maar zal helaas niet aanwezig zijn. 

 

5. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 14 maart 

2019. 

De heer Van der Heijden merkt naar aanleiding van agendapunt 16 in de besluitenlijst op dat 

het voorstel van zijn partij over de te plaatsen cocoswand zou worden onderzocht. Deze 

toezegging is van de lijst gehaald zonder een duidelijke uitleg. Omdat dit niet bevredigend is zou 

hij graag alsnog een goede uitleg ontvangen. Dat kan wat hem betreft ook op een later 

moment.  

De voorzitter zegt toe dat een schriftelijke uitleg wordt gegeven. 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst wordt vervolgens conform het concept vastgesteld.  

 

6. Ingekomen stukken. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

7. Rapport Rekenkamercommissie over informatiebeveiliging 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

8. Voorstel tot beschikbaarstelling van een eenmalig budget voor 75 jaar bevrijding 

 Laarbeek.  

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

9. Voorstel tot vaststelling van het Preventie- en Handhavingsplan alcohol en 

jongeren 2019-2022. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

10. Zienswijze op concept begroting 2020 GGD. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

 

 



 4/8 

11. Zienswijze op de concept begroting 2020 Metropoolregio Eindhoven. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

12. Zienswijze op de concept begroting 2020 Omgevingsdienst Zuidoost Brabant. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

13. Zienswijze op de concept begroting 2020 Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

14. Zienswijze op concept begroting 2020 Gemeenschappelijke Regeling 

Peelgemeenten. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

15. Zienswijze op concept begroting 2020 Belastingsamenwerking Oost-Brabant. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

16. Zienswijze op concept begroting 2020 Senzer. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

17. Behandeling burgerinitiatief Verbeteren en vergroten verkeersveiligheid N615 

voor gedeelte tussen Gerwen en aansluiting met de Hoofakker. 

De heer Verkuijlen geeft namens de indieners een korte toelichting op het initiatiefvoorstel. Hij 

dankt de raad en het college voor de medewerking bij de totstandkoming van het voorstel en 

kijkt positief terug op de behandeling van het voorstel in de commissie. Samen met de online 

handtekeningen wordt het voorstel gesteund door 470 inwoners. Hij is benieuwd hoe de raad 

met het voorstel zal omgaan. De kadernota is naar zijn mening het moment om dit initiatief te 

vertalen in een beleidsvoornemen. Verkeersveiligheid dient prioriteit te krijgen. 

Alle partijen spreken hun dank en waardering uit voor het getoonde initiatief wat een goed 

voorbeeld is van burgerparticipatie. 

De heer J Brouwers is van mening dat er maatregelen genomen moeten worden. Om daar nu 

echter al middelen voor vrij te maken is wat hem betreft te vroeg. Eerst dient er een goede 

analyse van de ongevallen te worden gemaakt. Hij roept het college op om met een voorstel te 

komen inclusief een goede financiële onderbouwing. 

De heer Strijbosch is het eens met de woorden van zijn voorganger. 

De heer Van der Heijden wijst op de vele in- en uitritten aan de N615. Daar dient bij de 

uitwerking rekening mee gehouden te worden. Het is aan het college om snel met de provincie 

in overleg te gaan, de problematiek goed in kaart te brengen en met een voorstel te komen dat 

overigens niet los gezien kan worden van het andere initiatiefvoorstel.  
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De heer Gruijters doet eveneens nog geen uitspraak over de benodigde financiële middelen 

omdat er nog veel onduidelijk is. Bij de behandeling van de kadernota dient er een goede 

afweging gemaakt te worden waarbij beide initiatiefvoorstellen in samenhang bezien moeten 

worden.  

De heer Hendriks sluit zich aan bij de vorige sprekers en wacht een uitgewerkt voorstel van het 

college af. 

Wethouder Meulensteen spreekt van een goed initiatief maar geeft direct aan dat het niet 

mogelijk zal zijn om bij de behandeling van de kadernota al met een uitgewerkt voorstel te 

komen. Het college is namelijk afhankelijk van wat de provincie acceptabel vindt en dat is nog 

niet duidelijk omdat de coalitievorming als gevolg van de verkiezingen nog gaande is. Het is 

beter wat langer de tijd te nemen om een en ander technisch en financieel goed uit te kunnen 

werken alvorens een voorstel aan commissie en raad wordt voorgelegd. Door de provincie is al 

een quick-scan uitgevoerd met het oog op tussentijdse maatregelen die tot een verbetering van 

de veiligheid kunnen leiden. Mocht dat geen soulaas bieden dan dient gekeken te worden naar 

andere opties. Het onderzoek naar de aanleg van een rotonde zal meer tijd in beslag nemen. 

 

18. Behandeling burgerinitiatief Verbeteren en vergroten verkeersveiligheid vanaf 

Deense Hoek, Sonseweg naar Molenstraat richting de kern Lieshout. 

Ook bij dit voorstel geeft de heer Verkuijlen namens de indieners een korte toelichting op het 

genomen initiatief. Hij pleit voor een afzonderlijke behandeling van dit voorstel omdat dit 

mogelijk wel al in de kadernota meegenomen kan worden. Verkeerskundig is het voorstel al 

beoordeeld door de verkeersdeskundige van de gemeente. Hij wijst op de urgentie en het 

belang van de te nemen maatregelen en pleit ervoor om hiervoor eventueel een PM post op te 

nemen in de kadernota.   

Volgens de heer Gruijters is het verstandig om dit voorstel los te koppelen van het andere 

voorstel vanwege de grote financiële verschillen. Hij hoopt dat de quick scan een aantal ‘quick 

wins’ kan opleveren zodat de problematiek voortvarend aangepakt kan worden. Het is zaak 

goede en zorgvuldige afwegingen te maken.  

Volgens de heer Hendriks is er sprake van een noodzaak om tot snelle oplossingen te komen.  

De heer J. Brouwers snapt de urgentie maar de problemen moeten wel realistisch en zorgvuldig 

aangepakt worden. Simpele en snelle maatregelen die direct kunnen bijdragen aan de 

verbetering van de verkeersveiligheid zijn natuurlijk welkom.  

De heer Strijbosch ziet graag zo snel mogelijk een goed en zorgvuldig voorstel van het college 

tegemoet.  

De heer Van der Aa wijst erop dat het om kwetsbare verkeersdeelnemers gaat. De toegang tot 

de bushalte is belangrijk en dient goed gefaciliteerd te worden. Hij wijst op de samenhang met 

de bereikbaarheidsagenda. Werk met werk maken is het devies wanneer dat mogelijk is.  

Wethouder Van der Zanden vindt het verstandig om dit voorstel los te koppelen van het andere 

initiatiefvoorstel. Er vindt regelmatig overleg plaats met de verkeerswerkgroep in Lieshout. Voor 

enkele simpele maatregelen die kunnen bijdragen aan de verkeersveiligheid, de aanleg van 

fietssuggestiestroken, is al offerte aangevraagd. Vanaf dit jaar zal de raad worden gevraagd om 

structureel middelen beschikbaar te stellen voor het structureel oplossen van 

verkeersproblemen. Het college zal samen met de andere betrokkenen een voorstel uitwerken 

en dit voorleggen aan de commissie.  
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De voorzitter geeft tot slot aan dat de indieners van de initiatiefvoorstellen worden geïnformeerd 

over de afhandeling. 

 

19. Zienswijze op concept begroting 2019 en 2020 Blink. 

De heer Straatman geeft aan dat zijn partij erg kritisch staat tegenover de wijze waarop bij 

Blink de financiële administratie wordt gevoerd en de nadelige gevolgen die dit heeft gehad voor 

Laarbeek. Hij stelt vast dat het college eraan werkt om gemaakte fouten voortaan te voorkomen 

en wil het college hierin nog meer ondersteunen door de toon van de zienswijze aan te 

scherpen. Hij dient hiervoor een amendement in dat als bijlage aan deze besluitenlijst is gehecht 

en hier integraal onderdeel van uitmaakt.   

De heer Van Bree stelt dat het college de raad van goede antwoorden heeft voorzien op de 

gestelde vragen. In de aangepaste zienswijze staat goed verwoord welke acties worden ingezet. 

Wat hem betreft is dat voldoende en is een verdere aanscherping niet nodig.   

De heer Van der Heijden heeft geen moeite met een verdere aanscherping. 

De heer Strijbosch vraagt of voorgestelde aanscherping wel meerwaarde heeft. 

De heer J. Brouwers zou graag in de commissie met het college van gedachten wisselen over 

het nut van het instellen van een buffervermogen. Hij stelt vervolgens enkele verhelderende 

vragen. Wat het amendement betreft vraagt hij zich af of dit de portefeuillehouder helpt of 

wellicht juist een averechts effect heeft. 

Wethouder Van der Zanden geeft een korte uitleg over de maatregelen die zijn en worden 

genomen om de planning en controlcyclus bij Blink te verbeteren. Bij Blink is men er zich ook 

van bewust dat deze verbeteringen moeten worden doorgevoerd. Hier zijn al stappen in 

gemaakt. Zij verwacht niet dat de voorgestelde aanscherping van de zienswijze haar niet verder 

helpt om de situatie bij Blink te verbeteren. De door de heer Brouwers gestelde vragen zullen 

schriftelijk worden beantwoord.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd, met dien verstande dat in de conceptzienswijze onder het kopje “Instellen 

buffervermogen”, in de laatste zin het woordje “te” wordt verwijderd. 

 

20. Voortgang aanpassing Ontmoetingscentrum vanwege verhuizing harmonie 

Oefening & Uitspanning. 

Bij de vaststelling van de agenda is dit agendapunt op voorstel van het college van de agenda 

gehaald.  

 

21. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet van € 35.000,00 excl. BTW voor 

het opstellen van een speelruimteplan. 

De heer De Groot wijst erop dat het toegezegde financiële overzicht niet is toegevoegd aan de 

stukken.   

Mevrouw Van Schaijk wil ook weten hoe het benodigde krediet is opgebouwd en vraagt of er 

meerder offertes zijn opgevraagd. 

De heer Strijbosch stelt vast dat de gestelde vraag in de commissie om een nadere toelichting 

niet is beantwoord. 

De heer J. Brouwers pleit ervoor om aan te haken bij het succesvolle traject in Aarle-Rixtel.  
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Wethouder Van der Zanden geeft dat er naar aanleiding van de vraag in de commissie een korte 

beschrijving van de werkzaamheden is toegevoegd aan de stukken. Het past echter niet om in 

het openbaar de bijbehorende bedragen te noemen. Het plan wordt opgesteld door hetzelfde 

bureau dat het plan voor Aarle-Rixtel heeft uitgewerkt en zal daarbij ook dezelfde methodiek 

toepassen.  

Diverse partijen vragen om een nadere toelichting van de aanpak en de kosten van het plan in 

Aarle-Rixtel. Men is van mening dat de controlerende rol van de raad ernstig tekort wordt 

gedaan door het ontbreken van de gevraagde financiële onderbouwing van het voorstel.  

Op voorstel van de heer Van de Wijdeven geven alle partijen het college daarom in overweging 

om het voorstel terug te nemen.  

De voorzitter stelt vast dat het voorstel nog niet rijp is voor besluitvorming en dat het college 

het voorstel op dit moment terugneemt.   

 

22. Voorstel tot wijziging van commissielid en plaatsvervangend commissielid in de 

commissie Ruimtelijk Domein.   

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

  

23. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2019. 

Na een korte schorsing merkt de voorzitter op dat de bijlage bij het besluit wordt aangepast in 

die zin dat het bedrag van €35.000,00 ten behoeve van het speelruimteplan uit de bijlage wordt 

geschrapt. Dit in verband met het feit dat het voorstel door het college is teruggenomen.  

 

Met inachtneming van de door de voorzitter geformuleerde aanpassing van de bijlage bij het 

raadsbesluit, besluit de raad zonder hoofdelijke stemming unaniem conform het voorstel van het 

college.  

 

23 a – Aanvullende vragen De Werkgroep naar aanleiding van de beantwoording van 

de vragen ex art 37 RvO, over woonplekken en zorg voor dementerenden. 

De heer Van Bree heeft nog enkele aanvullende vragen naar aanleiding van het antwoord van 

het college. Dit antwoord baart hem namelijk zorgen. Er is sprake van behoorlijke wachtlijsten 

samen met een tekort aan woonvormen. De aanpak van crisissituaties is niet voldoende 

geregeld. Hij is wel verheugd over het feit dat het college hierover in gesprek wil. Hij stelt 

vervolgens een aantal aanvullende vragen. Tot slot stelt hij voor om een extra raadsbijeenkomst 

hierover in te plannen omdat hij problemen voorziet voor de toekomst.  

De heer T. Brouwers is blij met de vragen De Werkgroep omdat ook hij verontrust is over het 

tekort aan woonplekken. Hij wil het onderwerp echter breder trekken en hier ook het beschut 

wonen voor jongeren bij betrekken. In de antwoorden van het college is volgens hem geen 

rekening gehouden met de mogelijkheden voor particulier opvang. Ook hij stelt een aantal 

aanvullende vragen en ondersteunt het voorstel van de heer Van Bree om een extra 

raadsbijeenkomst hiervoor te beleggen.  

Wethouder Slaets geeft aan dat de genoemde zorgen ook bestaan bij het college. Zij heeft al 

een aantal zorgboerderijen bezocht om problemen in kaart te brengen. Een aparte thematische 

raadsbijeenkomst is wat haar betreft een prima idee en kan aan het presidium worden 
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voorgelegd. Zij hoopt daarvoor op input van de verschillende fracties. De gestelde vragen zullen 

schriftelijk worden beantwoord.  

 

24. Afscheid raadslid Tanja v.d. Ven. 

In verband met haar verkiezing tot lid van Provinciale Staten heeft mevrouw Van de Ven haar 

ontslag ingediend als lid van de gemeenteraad. De voorzitter roemt in zijn speech haar drive en 

inzet voor de Laarbeekse samenleving en de agrarische sector in het bijzonder. Bij gelegenheid 

van haar afscheid worden bloemen en een cadeau aan haar overhandigd. 

Mevrouw Van de Ven dankt de voorzitter en de raad voor de prettige samenwerking.  

 

25. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 20 juni 2019. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden 


